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Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, hvordan Skatteforvaltningen, givet udfordringerne med it-

understøttelsen af det kommende ejendomsvurderingssystem, vil sikre et nyt vurderings-

system til ejendomsvurderinger i forbindelse med lagerbeskatning, og hvad et nyt vurde-

ringssystem vil koste? 

 

Svar 

Som det fremgår af mit svar på SAU Alm. del spørgsmål 69 (Folketingsåret 2020-21), så 

lægges der i forbindelse med den kommende lagerbeskatning op til, at de selskaber, der 

omfattes, selv skal foretage en værdiansættelse af de omfattede ejendomme. En stor del af 

ejendomsselskaberne gør allerede dette i forbindelse med deres regnskab.  

 

Jeg kan desuden henvise til mit svar på SAU alm. del spørgsmål 68 (Folketingsåret 2020-

21), hvoraf det fremgår, at skattemyndighederne som led i den løbende kontrol vil skulle 

efterprøve den opgjorte handelsværdi på samme måde, som det allerede sker i flere andre 

tilfælde. 
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